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Cultuurraad Wervik 2019-2024 

VERSLAG VERGADERING DAGELIJKS BESTUUR MAANDAG 13 NOVEMBER 2023 

Aanwezig: Dirk, Patrick B., Anaïs, Schepen Slegers, Bjorn, Pol, Bernard, Dorine & Pieter 

Garreyn. 

Verontschuldigd: Patrick R., Lionel, Lieven, Ulla en Dorine. 

1 Welkom door de voorzitter 

 

2 Goedkeuring verslag vorige vergadering 

De verslagen worden vanaf nu door Pieter op de website van stad Wervik gezet, 

onder de rubriek Cultuurraad. De ontbrekende worden aangevuld. Verslagen kunnen 

wel enkel een maand na de vergadering gepubliceerd worden, omdat ze eerst 

moeten goedgekeurd worden. 

 

3 Waarheen: stand van zaken 

Loopt goed, verslag van samenkomst ‘brainstormen over uitbreidingsartikels’ in 

Waarheen. Deelnemers waren leden van het dagelijks bestuur van de Cultuurraad, 

vertegenwoordigers van verenigingen en iemand van de erfgoedcel. In de Algemene 

Vergadering van 27 november zullen de bevindingen en het daaruit voortvloeiend 

voorstel voorgesteld worden. 

Vanuit de Cultuurdienst komt de mededeling dat er op de middelste pagina’s van de 

Cultuurkatern een affiche met de komende culturele activiteiten komt om die in de 

verf te zetten. De achterzijde van de affiche zal op twee pagina’s van de 

cultuurkatern verschijnen. Door een misverstand is het al te laat om nog in te grijpen. 

Het dagelijks bestuur betreurt dit en hoopt dat er in de toekomst eerst overleg 

gepleegd zal worden over dergelijke zaken. Het voorstel voor een volgende keer is 

dat die affiche op p.2 en de voorlaatste pagina gedrukt wordt, zodat het programma 

van de cultuurkatern niet verloren gaat. Een andere mogelijkheid is om de affiche op 

de achterzijde van de algemene info (bv. openingsuren stadsdiensten) te laten 

drukken, vermits die info toch elke maand opnieuw in Waarheen komt. 

4 AV, 27 november om 19.30 u. in de foyer van GC Gilwe. 

Vanaf 18.30 u. dagelijks bestuur, om 19.00 u. onthaal, 19.30 u. starten. 

 

Programma: 

- Pol spreekt over ‘uitbreidingsartikels’ Waarheen. 
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- Pieter introduceert de spreker van Avansa die hun werking komt voorstellen. 

Wel belangrijk om te situeren (heel breed in het sociaal-cultureel 

verenigingswerk, specifiek naar vorming gericht). De insteek is om 

verenigingen te laten kennismaken en samenwerkingen - ook met de stad of 

met andere verenigingen - te bevorderen.  

- Mededelingen vanuit de Cultuurdienst over het subsidiereglement - iedereen 

kreeg feedback over zijn subsidiedossier, voor vragen en opmerkingen kunnen 

mensen zich wenden tot de Cultuurdienst – en over de twee vormingen die in 

januari zullen georganiseerd worden.  

- Ook het dagelijks bestuur geeft nog kort wat info mee. 

 

5 Aanpassen projectsubsidiereglement 

- Werkgroep oprichten om het reglement te optimaliseren: Dirk, Patrick, Bjorn 
& Pieter. 

- Doelstelling wijziging reglementering projectsubsidie tegen juni 2024. 
- Inhoud: doelstellingen aanpassen, bedrag vastleggen, goedkeuring procedure 

aanpassen. 
- Misschien tweejaarlijks aanvragen, hoe aantonen dat de reguliere werking 

overstegen wordt? 
 

6 Advies aanvraag erkenning toetreding AV Cultuurraad 
- Amal Al Madina: na navraag bij zes andere steden en gemeenten over 

aanvragen van verenigingen met een duidelijke godsdienstige, filosofische of 
levensbeschouwelijke aard, is het antwoord niet eenduidig. Wordt verdaagd, 
voor een laatste maal, tot de volgende vergadering.  
 

- Vzw Headache Music Agency: volgens de vzw zijn ze niet-commercieel, maar 
bij nader toezien is dit een boekingskantoor, daarnaast ook organisator van 
metal-optredens. De statuten worden nogmaals bekeken. Het definitieve 
advies wordt verschoven tot de vergadering van december. 

 

- Omdat minder dan de helft van de bestuursleden aanwezig was kwam de 
beslissing om het definitief advies te verplaatsen naar de vergadering van 
december. De voorzitter zal een oproep doen aan de bestuursleden om met 
zoveel mogelijk aanwezig te zijn op die vergadering. Ongeacht het aantal 
aanwezigen zal den een definitief advies aan het CBS worden gestuurd. 

 
 

7 BOA (Buitenschoolse opvang en activiteiten) 
Bjorn geeft meer toelichting over dit nieuw decreet waar ook culturele verenigingen 
een rol in kunnen spelen. Dit punt wordt verplaatst naar een volgende vergadering, 
wegens het late uur. 
 

8 Varia 
- In het Sint-Jozefscollege dreigt de galerij in art deco, met een bijzondere 

artistieke waarde, te verdwijnen. Vanuit het dagelijks bestuur van de 
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Cultuurraad uiten wij onze bezorgdheid daarover. Daarom geven wij een 

advies aan het schepencollege om het te behouden.  

 

- De vereniging Vrienden van het Tabaksmuseum wordt opgegeven. Er wordt 

een nieuwe vereniging opgericht. De collectie wordt geschonken aan het 

Tabaksmuseum. 
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